
Notulen bestuursvergadering 23 januari 2023 
 

Aanwezig: Wim van Vierssen, Albert Boevé, Nanna Pallesen, Michael Pallesen,  
André Piters en Nicole Slagmolen  
Afwezig: Herman Obbink (introducé voor apporteerwerk) 
 

1. Ingekomen stukken (al eerder doorgestuurd): 
• 071222 Reiskosten vrijwilligers Raad van Beheer (ter info) 
• 121222 Besluitenlijst ALV Raad van Beheer (ter info) 
• 131222 Hovawart voorstel vervolg (ter info) 
• 231222 Orweja bereikbaarheid (ter info) 
• 301222 Reactie op enquête (ter info) 

 
2. Actielijst:  

• Resultaten oogonderzoek Lucia op fokkersoverleg akkoord. 
• Gezondheidsregistratie bespreken op fokkersoverleg. 
• Puntentelling jaarprijzen > voorstel komt van Nanna per mail 
• Gezondheidsenquête is gehouden. 

 
3.   Bestuurszaken 

• Concept notulen Bestuursvergadering d.d. 21 november, geen opmerkingen. 
Goedgekeurd. 

• Nadere uitleg van Wim over zijn motivatie om te stoppen als voorzitter met ingang 
van de komende ALV. 

• Beleidsplan zoals aangeleverd door Chris. Er is weliswaar een heleboel werk door 
Chris verzet, maar binnen het bestuur zijn er veel onduidelijkheden en vraagtekens 
over de uitkomst en met name de gestelde conclusies. Daarom willen we binnen 4 
weken in gesprek gaan met Chris om tot enige verduidelijking te kunnen komen. 
Albert regelt dit. 

• ALV 2023> datum afhankelijk van het gesprek met Chris. Medio mei is het streven 
aangezien de verwerking van de gezondheidsenquête in het voorgaand 
fokkersoverleg besproken moet worden.                  

• Rooster van aftreden. Wim en André. 
 

4. Commissie fokkerij en gezondheid 
• Enquête > 329 reacties. Verdere uitwerking door Lucia. Epilepsiemeldingen worden 

nagebeld. Globale uitkomst presenteren op het fokkersoverleg in mei/juni. 
• Fokkersoverleg. Voorstel om het los te koppelen van de ALV met vooraf een lezing. 

Bestuur is daar geen voorstander van. 
• Ingezonden reactie over de fokkerij in het algemeen. Nicole vraagt verdere 

verduidelijking aan betreffende schrijver. 
 

5. Commissie veldwerk 
• 3 en 4 maart introductiedagen veldwerk Willemstad. 
• 13 april veldwedstrijd jeugd. 
• Notulen veldwerkvergadering komen nog per mail. 
• Selectiereglement deelname Europacup wordt aangepast. Wordt gepubliceerd in 

de ALV Varia met gelegenheid om commentaar te geven. 
• 9 maart wie neemt er deel namens deze commissie aan de ORWEJA-vergadering? 
• Saldo veldwerk komt licht negatief uit over 2022. Daar is ruimte voor. 



 
6. Commissie apporteer en zweetwerk  

• Voortgang. Geen info beschikbaar. Hebben ook vanavond vergadering. 
 

7 Commissie exterieur 
• KCM 2023 organisatie is nu al op een schrijver rond. Inschrijving is al geopend. 
• Nanna vraagt bij de oudere commissieleden of zij nog doorgaan of gestopt zijn. 

 
8. Commissie evenementen 

• Wandelingen 10 april wordt 16 april> aanpassen op de website. 
• 22/4 JBT. Voldoende vrijwilligers. Afhankelijk van deze opkomst, wordt bekeken 

of een 2e in augustus noodzakelijk is. 
• Andre vraagt na bij het lid die onduidelijkheid had over de eisen om deel te 

kunnen nemen aan de JBT, wat nu de stand van zaken is. Wellicht is het nodig om 
de tekst op de website hierover aan te passen. 

 
9. Commissie media 

• ALV Varia. Vanuit iedere commissie met spoed een verslag over het afgelopen 
jaar. 

 
Volgende vergadering: nader te bepalen aan de hand van agendapunt 3.  
 

 
  
 


